Codes - Mode

Mode : This table shows the values for the "mode" field of the payment payment.

Code Type
CPT Full
DIF Deferred
NX N installments
REC Recurring
EN
Schedule
managed by the ® | nn, where nn takes the value between 01 and 99: Collection of the number of deadlines by the merchant: the payment
acquirer form Payline recalls the number of deadlines to the consumer, without the possibility to change it.
® M nn, where nn takes the value between 01 and 99: Collection of the number of deadlines in the Payline payment form: a
(Cielo) drop-down list allowing to pay in 1 to nn times is proposed to the consumer.

To use these modes, the contract must be configured with the installmentenabled = Y parameter.
PASS card 001: Cash

002: Credit

003: Savings

004: N months

005: Promotion

006: 3 times interest-free

007: Report 3 months

PRE : Use to realize au re authorization
FR

Echéancier géré

par l'acquéreur ® Inn, ot nn prend la valeur entre 01 et 99 : Collecte du nombre d'échéances par le commergant : le formulaire de paiement
Payline rappelle le nombre d'échéances au consommateur, sans possibilité de le changer.
(Cielo) ® Mnn, ou nn prend la valeur entre 01 et 99 : Collecte du hombre d'échéances dans le formulaire de paiement Payline : une

liste déroulante permettant de payer en 1 & nn fois est proposée au consommateur.

Pour utiliser ces modes, le contrat doit étre configuré avec le paramétre installmentenabled=Y.
Carte PASS 001 : Comptant

002 : Crédit

003 : Epargne

004 : N mois

005 : Promotion

006 : 3 fois sans intérét

007 : Report 3 mois

PRE : permet de réaliser une réautorisation avec le code de l'autorisation
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